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Zápis z jednání krajské rady dne 21. 1. 2023

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18:30

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Dagmar Brabcová - Dáša (předsedkyně krajské rady), Petr Brabec - Juan (1. místopředseda
krajské rady), Vít Henych - Bobr (2. místopředseda krajské rady), Jakub Schejbal - Kiki (volený
člen rady)Jan Petera - Slimák (předseda okresu Praha 2), Radim Bureš (předseda okresu Praha
4), Jakub Netolický - Camrál (předseda okresu Praha 8), Matěj Šturma - Vojín (předseda okresu
Praha 9) Jakub Hladík - Arny (předseda okresu Praha 10)

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):

Patrik Kouba (Procesor), Kája Brabcová

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

Předsedající: Dagmar Brabcová Zapisující: Anežka Henychová

Termín příští rady: 6. 2. 2023

1. Rozpočet 3

2. Dotace MŠMT 3

3. Betlémské světlo - zprávy z akce 3

4. Rotoped 3

5. Vyhláška k dotacím 3

6. Různé 3

7. Kolečko okresů 3

Úkoly:

Leia pošle dopis o posílení vlaku na Brdy.
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

1. Rozpočet
Rozpočet ještě není doladěný, přesouvá se na příští radu.

2. Dotace MŠMT
Praha dostane na akce v roce 2023 100 555 Kč, loni jsme využili jen  19 850 Kč. Bylo by
dobré si zajistit, abychom byli schopni to vyúčtovat. Za kraj jsou podstatné akce - krajské
kolo SZ (Arny na příští radu přinese jak projekt, tak rozpočet) a přechod Brd. V dalších
letech by se k tomu dal použít možná i skautský ples, pokud to vyjde. Dotace může být
využita pro jídlo na akci, pronájem i materiál. Juan prosí okresy o odhad do konce měsíce.
Odevzdáváme letošní MŠMT, už máme první požadavky na doplnění/změny. Juan
požadavky pošle mailem.
K mimořádné dotaci posílal Juan nová rozhodnutí. Praha 5 vyúčtovala méně, část z toho
využije Praha 10 a zbytek středisko Prosek. Tedy peníze se nakonec podařilo přerozdělit
tak, abychom je nemuseli vracet. Juan potřebuje originály vyúčtování do 10. ledna. Doručit
běžným způsobem.

3. Betlémské světlo - zprávy z akce
Betlémská tramvaj proběhla podobně jako loni - byly dvě tramvaje a dvě trasy, které se
občas míjely. Některé zastávky nebyly ideální (např. zastávka Palmovka v Sokolovské ulici)
na některých zastávkách se čekalo půl hodiny a přišli si tam čtyři lidé. Bylo by pěkné
optimalizovat trasu, ale bohužel je na dopravním podniku člověk, který nás k tomu moc
nechce pustit. Ani letos bohužel nebylo možné vozit tramvají lidi z toho důvodu, že
nastupováním a vystupováním lidí se “opotřebovává tramvaj” - snad se nám to podaří do
příštího roku vyřešit. Je ale pravda, že náklady neplatíme. Akce byla dobře mediálně
pokryta - v Metru byla naše tramvaj na celé dvoustránce. Náklady byly cca 5 tisíc.
Už několik let je Juan trochu na rozpacích z předávání světla primátorovi. Praha se o to
dlouhá léta nezajímala, má to na starosti tisková mluvčí, ale Juanovi přijde, že je škoda, že
si to Praha nedělá sama (jde o to sehnat pár malých skautů a pár dospělých z nás). Letos
tam z nás nikdo nešel. Juanovi vadí, že reprezentují Junáka, ale ne úplně kraj Praha.
Podle Kikiho bychom tomu možná měli jít naproti - pokud už budeme mít lidi a dáme je k
dispozici, že tam jdeme s nimi, tak to Bára řešit nebude.
Kiki nesl světlo do ČT - bylo to komorní a bylo to fajn.
Rumpál už nedělá stánek na Míráku, ale je k dispozici a kdyby někdo chtěl, může si ho
půjčit.

4. Rotoped
Máme přihlášeno 20 lidí, jen 6 je z Prahy, jsou tam i Brňáci. Budeme rádi, pokud okresáci
informaci o Rotopedu pošlou dál. Zbýňa s Losem se prý chtěli přihlásit, ale ještě tak
neučinili.

5. Vyhláška k dotacím
Zpracovává se, proti loňsku jsou tam mírné změny.

6. Různé
Vyúčtování grantů bude pro Prahu 9 ve skříni v kanceláři PRJ a mohou se k tomu dostat z
kanceláře ústředí. Prahu 2 přinese Arny příští týden na schůzku k SZ.

7. Kolečko okresů
Praha 2 - Mají společnou schůzku s Prahou 10, kde budou plánovat SZ.
Praha 3 - bez zástupce
Praha 4 - Měli vánoční besídku s občerstvením, po radě hráli hru “Co na to skauti”. Nově
vzniklé středisko Keya se přihlásilo, že zorganizují okresní kolo SZ, ale nikdy na žádném SZ
nebyli. Radim jim s tím pomůže.
Praha 5 - bez zástupce
Praha 6 - Akorát si předávali vyúčtování dotací a na příští ORJ budou řešit výjimky - letos
nebude okresní setkání pro malý zájem.
Praha 7 - Odevzdá registraci a ústředí nám ji letos pomůže zrušit
Praha 8 - Měli diskusi o okresním setkání a shodli se, že ho chtějí stejně jako vždycky.
Středisko stopaři mělo Rybovku a děkuje za propagaci..
Praha 9 - Oheň bude pořádat florbalový turnaj.
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

Praha 10 - Řeší okresní SZ a budou řešit i krajský. Budou dělat rádcák a zjistili, že těch lidí je
tolik, že je ani nevezmou všechny.
KD - bez zástupce
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